
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 27. juli 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1065 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1065:  

”Hvordan vil ministeren sikre, at parallelimporteret medicin der sælges og bruges i 

det danske sundhedsvæsen er sikre og godkeŶdte lægeŵidler?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode og grundet behovet for at indhente bidrag fra Læge-

middelstyrelsen er det ikke mulighed at besvare spørgsmålet inden for fristen. Jeg 

forventer at kunne svare spørgsmålet endeligt primo september 2017. 
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